
Дачић за Пинк: Сутрашњи скуп у Београду у оквиру кампање "Будућност Србије" ће бити десет до петнаест пута бројнији од опозиционог "1 од 5 милиона" одржаног прошле суботе
четвртак, 18 април 2019 10:51

 Министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је да ће сутрашњи скуп у Београду, у
оквиру кампање Будућност Србије, трајати више сати и бити масовнији десет, пенаест
пута од опозиционог „Сви као један“, одржаног прошле суботе.

  

  „Скуп ће бити спектакуларан, биће јасна порука ко има највећу подршку у Србији“,
рекао је Дачић, гостујући на ТВ Пинк.   

Дачић је рекао да су он и Драган Марковић, поводом сутрашњег скупа, организовали
своје странке и позвали присталице да додју у Београд.

  

Како је навео, у 16.00 сати би скуп требало да почне концертом Аце Лукаса, затим следи
Рибља чорба, у 18.00 говори председник државе Александар Вучић , а „пре тога нас
неколико“, да би се све, после, наставило концером Оливера Мандића.

  

Коментаришући захтеве Савеза за Србију, Дачић је рекао да нема тог изборног система
који опозицију може да учини победником.

  

„Сви нека дођу без страха, наши скупови су мирни, за разлику од њихових када је
питање где ће упасти“, рекао је Дачић.

  

(Бета)
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